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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens kommitté för 
marknadsföring av rashundar 2022-09-22. 
 
 

Närvarande: 

 
 

Ordinarie ledamöter: 
Birgitta Bernhed, ordf., Sara Nordin, vice ordf. (digitalt), Camilla Karlsson och Gunilla 
Sandberg (från mitten av § 36)  

 
 

Adjungerade: 
Helena Nyberg och Angelica Christiernin (från § 37) 

 
 

Protokoll: 
Anna Ackenäs 

 
 

§32 Sammanträdet öppnas 

Birgitta Bernhed hälsade alla välkomna till kommitténs möte.  

 

 
§ 33  Val av justerare 

Sara Nordin utsågs att jämte ordförande justera protokollet. 

 
 
§ 34  Fastställande av dagordning 
 
Dagordningen fastställdes 
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§ 35  Föregående protokoll 
 
Protokoll 3 – 2022 godkändes och lades till handlingarna. 
 
 
§ 36 Information från ordförande 

a) Workshop den 11 oktober  
Den 11 oktober ska kommittén ha en workshop för Terrierklubben och dess 
rasklubbar. Där ska vi diskutera hur vi kan hjälpas åt att marknadsföra våra 
rashundar. Birgitta Bernhed gick igenom presentationen som ska hållas under 
workshopen och vilka grupparbeten som ska genomföras.  

 
 

b) Framtida möten 
För att kommittén ska kunna jobba mer effektivt kommer vi att ha kortare 
intervall mellan våra möten framöver samt fler digitala möten.  
 

Kommittén tackade för informationen. 
 
 
Janina Pfalzer anslöt till mötet. 
 
SKKs nya kommunikatör med pressansvar Janina Pfalzer presenterade sig.  

Hon redogjorde för några av de frågor som är aktuella för närvarande. Janina 
berättade även om ambitionen att prata mer om hundars funktion och fördelarna 
relaterade till den kunskapen, och inte så mycket om deras utseende. Det senare 
området är i fokus för blandraserna medan det som gör våra hundar unika är att de i 
grund och botten är avlade för funktion. Vilket gör att deras framtida beteende och 
vad köparen kan förvänta sig därför är lättare att förutsäga. 
Samt nyttan av att välja ut och ständigt trycka på vissa centrala SKK-budskap, t ex 
ansvarsfull uppfödning. Dessa centrala budskap ska sedan gå igen i alla kampanjer, t ex 
både när vi marknadsför våra rashundar och i smuggelhundsproblematiken.  
 
§ 37  Information från ledamöter 
 
Angelica Christiernin 
 
Annonskampanj med fördelar att köpa en rashund 
Marknadsavdelningen fick en beställning på att göra en annonskampanj med 
fördelarna av att köpa en rashund av KMR och nu är ett färdigt förslag framtaget.  
 
Under hösten kommer en annonskampanj rulla på sociala medier (Facebook och 
Instagram). Det kommer att vara en kampanj med stillbilder där budskapet kommer att 
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vara: 
 

 Att det finns en hundras för alla.  

 Att det är ett tryggt att köpa en hund från en SKK-registrerad uppfödare.  
 

Kampanjen kommer att visas i hela Sverige mot alla åldrar som på något sätt visat att 
de har hund som intresse och kommer att visas under hösten. Målet med kampanjen 
är att styra målgruppen in på Köpahund.se. Efter nyår kommer vi att göra en 
utvärdering med vilket budskap som fungerade bäst. Planen är att vi kopplar på ett 
rörligt material till våren.  
 
Kommittén tackade för informationen 
 
 
§ 38  Handlingsplan 
 
Kommittén gick igenom handlingsplanen. 
 
 
§ 39  Nya Köpahund.se 
 
Stephanie Rankovic anslöt till mötet och berättade om nya Köpahund.se. Målet är att 
den nya sidan ska lanseras inför Stockholm Hundmässa. Syftet med sidan är modifierat 
och det kommer flera nya funktioner för uppfödarna och hundköparna.  
 
Kommittén tackade för informationen 
 
 
§ 40  Stockholm Hundmässa 2022 
 
Planeringen för Stockholm Hundmässa fortsätter. Budskapet i montern kommer att 
vara Köpa Hund. Här kommer vi att prata om att det finns en hund för alla och varför 
det är tryggt att köpa hund från en SKK ansluten uppfödare. 
 
 
§ 41  My Dog 2023 
 
KMR kommer även att ha en monter på My Dog 2023 med samma budskap som på 
Stockholm Hundmässa.  
 
 
§ 42  Nästa sammanträde 
 
Nästa sammanträde kommer att vara digitalt den 3 november 2022 
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§ 43  Sammanträdet avslutas  
 
Kommitténs ordförande, Birgitta Bernhed, tackar kommittén och avslutar 
sammanträdet. 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Anna Ackenäs 
 
 
 
Justeras: 

 
 
 
Birgitta Bernhed 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Sara Nordin 
 
 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som har avhandlats vid mötet. Beslut som fattats  
kan dock bli föremål för ändring av SKKs Centralstyrelse. 
 
 


